
GEMEENTERAAD SLIEDRECHT
Mondelinge vragen raadsleden aan het college van B&W (artikel 38-vragen)

Datum:   15 februari 2022

Aan het college van burgemeester en wethouders van de gemeenteraad Sliedrecht,

Steller vragen:   Vincent Prins (CDA Sliedrecht)

Onderwerp:   Warmtenet Staatsliedenbuurt

Toelichting:

Voor warm water en een warm huis zijn al veel Sliedrechters afhankelijk van een 
warmtenet. Afgelopen weekend was er een storing in het warmtenet. Het CDA vindt 
het belangrijk dat het warmtenet betrouwbaar is.

Ik heb al eerder aangegeven dat de energietransitie voor iedereen begrijpelijk moet 
zijn. Vanavond kan ik zeggen dat het CDA niet alles begrijpt. Ik begrijp niet dat de 
storing in het warmtenet een halve dag moest duren. En ik begrijp niet dat HVC de 
gemeente Sliedrecht veel te laat informeerde.

Namens het CDA stel ik aan het college de volgende vragen:

1. Hoe heeft de storing zich voor kunnen doen en waarom moest de storing zo 
lang duren?

2. Welke verplichting heeft HVC voor leveringszekerheid van warmte richting de 
bewoners?

3. Waarom verliep de communicatie zo rommelig dat HVC de gemeente Sliedrecht
pas na een halve dag heeft geïnformeerd over de storing?

4. Heeft HVC beloofd om het college in de toekomst sneller te informeren?
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